
Van: Splunteren, van R. [mailto:spl@murmellius.nl] 
Verzonden: maandag 21 februari 2022 12:09
Aan: Griffie Gemeente Heiloo <griffie@Heiloo.nl>
CC: Hessel Hiemstra <jhhiem@quicknet.nl>; Linda Veerbeek <linda1966.lv@gmail.com>
Onderwerp: FW: Vragen aan het college

Geachte griffie,
Het verzoek is om onderstaande vragen ex art. 53 RvO door te geleiden naar het 
college.  Deze vragen gaan vooral over de BUCH , maar aangezien de raad vragen niet direct 
aan het BUCH bestuur kan stellen, gaan wij ervan uit dat deze door de verantwoordelijke 
leden van het college beantwoord gaan worden.

Gezien het feit dat maandag 28 februari voorlopig de laatste raadsvergadering zal zijn, stellen 
wij het op prijs als de beantwoording- anders dan in het RvO als termijn genoemd wordt - 
voor die vergadering zal hebben plaatsgevonden. Dan kunnen we eventueel tijdens die 
vergadering een nader debat voeren n.a.v. de antwoorden. 

In het NHD van maandag 21 februari 2022 is een alarmerend artikel verschenen over de 
BUCH en de ICT aanbesteding. Dat geeft ons aanleiding tot de volgende vragen.

1. Heeft u het betreffende artikel gelezen?
2. De BUCH werkorganisatie weigert commentaar te geven zolang de zaak onder de rechter 
is. Kunt u een overzicht geven van de rechtzaken die nu over dit onderwerp spelen?
3. In het artikel wordt gesteld dat er geen Euopese aanbesteding van de ICT opdracht heeft 
plaatsgevonden, terwijl dit wel had gemoeten. Onderschŕijft u dit? Zo ja, waarom heeft deze 
niet plaatsgevonden?
4. Aan het eind van het artikel wordt gesteld dat er de facto geen effect is bereikt en dat de 
applicaties nog altijd naast elkaar werken. Is deze stelling waar?
5. Kunt u aangeven wat er sinds de oprichting van de BUCH werkorganisatie aan ICT 
projecten is uitgegeven, wat de resultaten daarvan zijn en wat het concrete tijdpad is om te 
komen tot betere harmonisatie van de ICT binnen de BUCH?
6. In het artikel wordt gesteld dat door de BUCH rechtzaken worden gevoerd uitsluitend om 
het eigen falen te verdoezelen. Onderschŕijft u deze stelling? Zo ja, kunt u aangeven hoe zich 
dit verhoudt tot het ethisch handelen door een betrouwbare overheid? Zo nee, kunt u dan 
hierop nader ingaan, eventueel in combinatie met het antwoord op vraag 2?

Met vriendelijke groet, 
Namens de VVD fractie René van Splunteren, 
Namens de CDA fractie Hessel Hiemstra, 
Namens de H2000 fractie Linda Veerbeek


